
Styremøte 

 

25.03.2025 

Kl. 09:00 

 

Til stede: 

Leder    Eirik Birkeland 
1. nestleder   Trond Tidemann Haugbjørg 
2. nestleder/KHVO  Arild Emanuel Andersen 
Styremedlem/HVO  Anbjørn Lærdal 
Styremedlem/HVO  Bjørnar Berger 
Styremedlem/HVO  Fredrik Andrè Gitlestad 
E-K Nepco leder  Per Øyvind Henriksen 
E-K land leder/HVO  Ståle Skretting 
 

1. Åpning 
1.1. Eirik åpnet møte kl. 09:00. 

 
2. Protokoller og referater 

2.1. Eirik gikk igjennom referatet fra styremøtet tirsdag 3. mars. Referatet ble 
godkjent. 

2.2. Eirik gikk gjennom referat fra ekstraordinært styremøte 6. mars. Referatet ble 
godkjent. 
 

3. Organisasjon og verving 
3.1. Medlemsoversikt. Trond gikk gjennom medlemsoversikten til og med dags 

dato. Oversikten viser stabilt medlemstall uten store endringer. 
3.2. Melde inn delegater til Forbundet Styrke sitt landsmøte. Trond gikk gjennom 

påmeldingsprosedyrer i forbindelse med å melde inn delegater og vara 
delegater til landsmøtet. Fullmakt fra hver enkel delegat og skjema for 
påmelding ble fylt inn og videresendt til Forbundet Styrke. Landsmøtet blir 
arrangert 14.-17. oktober 2025. 

3.3. Forslag til ny struktur på hjemmeside. Eirik gikk gjennom forslag til oversikt av 
Ekofisk-Komiteens struktur. Oversikten viser ansvarlig tillitsvalgt og hvordan 



Ekofisk-Komiteen er organisert i forbund (LO og Styrke), i avdelinger (internt), i 
forskjellige utvalg (internt og eksternt) og andre fora våre tillitsvalgte er 
representert og Ekofisk-Komiteen er engasjert i. Planen er å legge den nye 
oversikten ut på Ekofisk-Komiteen sin hjemmeside. Dette vil medføre at 
medlemmer enkelt kan navigere og, for eksempel, finne aktuell tillitsvalgt for 
sin sak. 
 

4. Tariffavtaler, lønn og arbeidsvilkår 
4.1. Informasjon om utvalgte pågående saker. Trond informerte om: 

- Drøfting med Ekofisk-Komiteen angående arbeidstidsstudier offshore, i 
forbindelse med V2050+AN. 

- Bedriften ønsker å signere en ny helivakt protokoll med 1 års varighet. Det 
ble enstemmig vedtatt av styret å videreføre innleie protokoll for helivakt.  

- Diskusjoner om løsninger for å identifisere seg ovenfor 3. part, eks 
rabattordninger, etter innføring av nytt ID kort. 

- Gjennomført forberedende møter på Folkets Hus før revisjon av særavtaler 
og 4A – bestemmelsen i overenskomsten. 

- Dialog med bedriften om involvering og innspill til mandater i V2050+AN. 
4.2. Innlegg fra juridisk avdeling i Styrke. Karianne Rettedal (leder juridisk avdeling i 

Styrke) deltok på Teams (fra kl. 09:15 til 10:45) for å orientere omkring regelverk 
rundt outsourcing og ufrivillige oppsigelser. 

4.3. SOV og forsøk på regelendringer. Eirik informerte at pr. i dag er det ikke lov å 
bruke SOV mot bemannende innretninger på norsk sokkel. For at dette skal 
være lov må det en regelverksendring til. Det er for tiden et press fra Offshore 
Norge og operatørselskapene om å få til denne endringen. Det er sendt et brev 
fra Offshore Norge direkte til Energidepartementet i saken. Dette er brudd med 
den norske 3-partsmodellen, og dermed et tydelig negativt signal fra 
arbeidsgiversiden. 

 
5. Økonomi og administrasjon 

5.1. Budsjett og regnskap ble ikke gjennomgått på dagens møte. 
 

6. Konferanse, kurs og studiearbeid 
6.1. Arbeidsseminar. Trond informerte om status i opplegg og planer for årets 

arbeidsseminar med styret og deres partnere. Årets seminar blir arrangert i 
Praha fra 24. til 27. april. 
 

7. Prosjekter 
7.1. ORM. Arild informerte om planene for opplæring av personell før lanseringen i 

oktober. 



7.2. Fjerningskampanje. Arild informerte at fjerningskampanjen fra 2024 (TOR og 
Eldfisk fakkelstruktur) er i sluttfasen i Vats. 

7.3. Dysleksi prosjektet. Trond og Ståle informerte om aktuell informasjon.  
7.4. PPF. Anbjørn informerte om aktuelle saker. 
7.5. 2050+. Eirik gikk igjennom mandat for fremtidig driftsform og om vår involvering 

i forbindelse med dette. 
7.6. Sørlige Nordsjø 2. Bjørnar informerte om status og at en endelig beslutning om 

videreføring av prosjektet vil bli tatt i nærmeste fremtid. 
7.7. V 2050+ AN. Eirik informerte om status i prosjektet og arbeid i prosjektet som 

har blitt gjennomført siden sist styremøte. Blant annet om generelle saker som 
omhandler hvordan vi skal håndtere arbeidet i gruppene (Mandatene) vi deltar i 
og hvordan vi skal involvere oss i arbeidet med risikovurderinger og MOCer.  
 

8. Bedriftsinterne saker 
8.1. Velferd. Ståle informerte at 2026 budsjettet for Velferden ble godkjent i 

BU/AMU møtet 24. mars. 
 

9. Vernefaglig 
9.1. Granskinger. Ingen pågående granskinger på nåværende tidspunkt. 
9.2. KHVO informerer. KHVO orienterte om planer for ivaretakelse av vervet. 
9.3. AKAN/Attføring. Generell og aktuell informasjon fra Ståle. 

 
10. Eksterne engasjement 

10.1. LO/Forbundsstyre/Operatørutvalget. Eirik informerte at det er brudd i 
forhandlingene mellom LO og NHO og om saker fra forbundsstyremøtet 11. 
mars. 

10.2. Styrke HMS utvalg. Ingen ny informasjon. 
10.3. LO helikopterutvalg. Arild informerte om aktuelle saker og om prosessen som 

pågår i forbindelse med valg av nye helikopter på norsk sokkel. 
 

11. Andre pågående aktiviteter. 
11.1. Ingen saker innmeldt 

 

Møtet avsluttet kl. 15:30 

Referent: Ståle Skretting 


